二水牛城華人基督教會

家 訊 – June 29, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位: 願這主愛 的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 啓示錄 2:12-17 信息:「聖靈有話說」系列

回應詩歌: #470 活着为耶稣

六月禱告指南: 等待時工作

第四週 (6/25-7/1): 不要懈怠 我們在你們那裡的時候, 曾吩咐你 們說, 若有人不肯做工, 就不可吃 飯。

帖撒羅尼迦後書 3:10

人若不看顧親屬, 就是背了真道, 比不信的人還不好,不看顧自己家 裡的人, 更是如此。

提摩太前書 5:8

本週團契聚會時間

7/2: 调三祷告會 7:30PM 7/4: 週五學生學者職青/ 葡萄園 暂停一次

下週主日 (7/6 @9:30AM)

講員: 張家藝弟兄 主席: 黃裕龍

招待: 王維軍, 趙晶

感恩与代祷

- 1. 李牧師: 將於6/30-7/23前往東 南亞宣教。請代禱一路有神保 守與使用, 在培訓, 講道, 輔 導,探訪,交流等,榮耀主名。
- 2. 會友搬遷: a) 為建宇與佳琳夫 婦搬到 Charlottesville, VA; b) James與SuSu一家搬回Atlanta 代禱。願主幫助兩家新生活的 適應, 主同在!
- 3. 為生病的家庭代禱。願主賜平 安. 醫治與盼望。
- 請一起為暑期兒童聖經學校代 求主預備同工,看顧所有 的準備工作,邀請朋友參加, 預備來參加的小朋友們的心。

家訊

- 教會2025年主題: 忠心到底, 等候主臨。
- 2. 七月主日崇拜及講員: 7/6 家 藝弟兄; 7/13 - 查牧師; 7/20 - 家藝弟兄; 7/27 - 聯合: Dr. Stuart Chen.
- 3. 暑期兒童學校: 將於7/21-7/25 舉行。截止日期: 7/6。報名事 宜請參海報。請大家邀請家庭 參加(3-12歲)。 需要幫手: 願 意幫忙的弟兄姊妹(全程或部分) 請聯絡莎麗姊妹。
- 4. 常青團契: 長青組的聚會在7月 和8月暫停。下一次的長青聚 會是9/9。長青VBS將於10/6 -10/9舉行, 歡迎60歲及以上的; 弟兄姊妹, 朋友們參加。

4640 Main St. Amherst, NY 14226

www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - June 29, 2025 **Weekly Meetings**

Wed 7/2 - Prayer Meeting 7:30PM Fri 7/4 - No fellowship for adults and youth Sun 7/6 - Separate Service 9:30AM No Adult & Youth Sunday school

Sermon

Tough Out The Race Together Hebrews 12:12-17

Weekly Announcements

VBS 2025 will be from 7/21-25. Registration starts today. The registration deadline is 7/6. Please refer to the flyer for registration information. If you are interested in serving as a helper for VBS this year, please contact sister Shali.

Next Sunday 7/6

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty Chairperson: Eric Wu Ushers: Xiuling Xu, Geem Oo

> Mail Offerings to: PO Box 1003 Williamsville, NY 14231 Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through or mobile app

www.bccc.churchtrac.com

Thanksgiving & Prayers

- Pray for families who are going through sickness. May God give peace, healing and hope to them. Pastor Sunny short term mission trip
- to South East Asia 6/30 7/23. Please pray that God will protect and use him along the way. In training, preaching, counseling, visits, exchanges, etc., that we will glorify the name of the Lord.
- Brother George and sister Chalin are moving to Charlottesville, VA. Brother James and sister Susu's family is moving back to Atlanta. Please pray for a new start, May God be with them.

June Prayer Guide: Working While Waiting

Week 6/25 - 7/1: Do Not Be Idle

For even when we were with you, we would give you this command: if anyone is not willing to work, let him not eat.

2 Thessalonians 3:10

She who is truly a widow, left all alone, has set her hope on God and continues in supplications and prayers night and day, 1 Timothy 5:8



Pastor: Rev. Sunny Lee

Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

4640 Main St. Amherst. NY 14226 www.BuffaloChineseChurch.org